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حضور تنیسور ایرانی در تور اروپا
کیـــارش صادقـــی، تنیســـور جـــوان ایـــران بـــا دعـــوت 
فدراســـیون آســـیا بـــه عضویـــت تیـــم کمتر از ۱۴ ســـال 
ایـــن قـــاره درآمـــد و بـــرای اردوی یک ماهه و شـــرکت در 
مســـابقات راهـــی اروپا شـــد. صادقی به دلیـــل عملکرد 
تورهـــای  ۲۰۲۴ در  ۲۰۲۳ و  مطلـــوب در رقابت هـــای 
جهانی و آســـیایی تنیس در رده ســـنی کمتر از ۱۴ ســـال 
و چهارمـــی رنکینگ آســـیا، بـــا دعوت ATF بـــه عضویت 
تیم منتخب این رده ســـنی در قاره پهنـــاور درآمد. طبق 
اعلام مســـئولان، این تنیســـور بعد از پشت سر گذاشتن 
اردو، ســـه مســـابقه در فرانســـه دارد؛ اول رقابت هـــای 
کمتر از ۱۴ ســـال فرانســـه، بعـــد از آن هم ۲۵ تـــا ۳۱ تیر 
رقابت هـــای تور تنیـــس اروپـــا  و از اول تا هفتـــم مرداد 
هم در تور تنیس)فرانســـه( به میدان مـــی رود. کیارش 
صادقـــی در مرحلـــه پایانـــی حضـــورش از هشـــتم تا ۱۴ 
مرداد در کشـــور آلمان به مصـــاف رقبا مـــی رود و بعد از 
آن به ایران برمی گردد. در این اردو نفراتی از کشـــورهای 
تایلنـــد، هند، قزاقســـتان، چین و مالـــزی حضور دارند.

مربی کره ای برای والیبال زنان 
ســـرانجام نیمکت تیم ملـــی والیبال زنان ایـــران به »لی 
دو هی« مربی از کره جنوبی رســـید. فدراسیون والیبال 
درست یکســـال و ۵ ماه بعد از قطع همکاری با الساندرا 
کمپدلی، با بررســـی زیاد بالاخره برای سرمربیگری تیم 
ملی زنان بـــا »لی دو هـــی« از کره جنوبی قـــرارداد امضا 
کـــرد. ایران که بعـــداز قطع همکاری با مربـــی ایتالیایی 
در طـــرح توســـعه فدراســـیون جهانـــی والیبـــال هنـــوز 
می توانســـت روی کمـــک فدراســـیون جهانی حســـاب 
کنـــد، بعـــد از توافـــق با مربـــی کـــره ای، مذاکـــره کرد تا 
FIVB مبلغ قرارداد ســـرمربی جدید را پرداخت کند. لی 
دو هی اواخر تیرماه برای جلســـه حضوری با مســـئولین 
فدراســـیون والیبـــال و بازدید از امکانـــات والیبال زنان 
ایران به تهـــران می آید و تمرین تیم ملـــی والیبال زنان 
برای حضور در مســـابقات بازی های داخل ســـالن آسیا 
زیر نظر او شـــروع می شـــود؛ مربی ای که ســـال ۲۰۱۳ با 
تیـــم ملی زنـــان کره، ســـومی آســـیا را به عنـــوان مربی 

تجربه کرده اســـت.
 

بانه؛ میزبان مجمع عمومی والیبال
مجمع عمومی فدراســـیون والیبال ۲۱ تیرماه با حضور 
همـــه اعضا در شـــهر بانـــه اســـتان کردســـتان برگزار 
می شـــود. فدراســـیون والیبال برای رشـــد و توســـعه 
این رشـــته در سراسر کشـــور با موافقت وزارت ورزش 
و جوانان مجمع عمومی ســـالیانه اش در ســـال ۱۴۰۳ 
را ســـاعت ۱8 روز پنجشـــنبه آخـــر هفته در شـــهر بانه 
اســـتان کردســـتان برگزار می کند. گـــزارش عملکرد 
فدراســـیون والیبال در سال ۱۴۰۲، تقویم و برنامه های 
فدراسیون والیبال در ســـال ۱۴۰۳ و بررسی و تصویب 
آیین نامه های ســـازمان لیگ، کمیتـــه مربیان، کمیته 
داوران و مربیگـــری از جملـــه محورهـــای دســـتورکار 
مجمـــع اســـت. در ایـــن مجمع گـــزارش حســـابرس 
مســـتقل، گزارش بـــازرس و گزارش مالی ســـال ۱۴۰۲ 

فدراســـیون والیبال ارائه می شـــود.

پاراصخره نوردی در  پارالمپیک
کمیته بین المللی پارالمپیک از اضافه شـــدن رشـــته 
 ۲۰۲8 پاراصخره نـــوردی بـــه بازی هـــای پارالمپیـــک 
لس آنجلس خبر داد. رشـــته پاراصخره نوردی از سال 
۲۰۰6 فعالیتـــش  را زیـــر نظـــر فدراســـیون بین المللی 
صخره نوردی )IFSC( آغاز کرد و تاکنون ۲7 کشـــور در 
این رشـــته فعالیـــت دارند. در حال حاضر مســـابقات 
این رشـــته به صورت ســـالانه در ســـطح جـــام جهانی 
و دو ســـال یک بار در ســـطح قهرمانی جهـــان برگزار 
می شـــود. کمیتـــه بین المللی پارالمپیک نیز از ســـال 
۲۰۱7 این رشـــته را به رســـمیت شـــناخت. این رشـــته 
برای اولیـــن بار در لـــس آنجلس در زمره رشـــته های  

بازی هـــای پارالمپیک قرار مـــی گیرد.
  

انتخابات فدراسیون شطرنج لغو شد
زمان برگـــزاری مجمـــع انتخاباتی فدراســـیون شـــطرنج  
بـــه تاریخـــی دیگـــر موکـــول شـــد. ایـــن مجمع قـــرار بود 
امروز برگزار شـــود امـــا به گفتـــه کاظم دســـتگردی دبیر 
فدراسیون شـــطرنج عدم اعلام اســـامی نهایی واجدین 
شـــرایط احـــراز پســـت ریاســـت و درخواســـت اکثریـــت 
اعضای مجمـــع و با تاییـــد وزارت ورزش دلیل لغو مجمع 
انتخاباتی  بـــود. ثبت نام از کاندیداهای این فدراســـیون 
از ۱۵ تـــا ۲۹ فروردیـــن انجـــام شـــد و در آن زمـــان فاطمه 
ابوالقاســـمی، مجتبـــی ارشـــدی، احمـــد علـــی بابایـــی، 
مهرداد پهلـــوان زاده، کمال جوانمرد، علیرضا خســـروی، 
شـــهریار رحمانی اصـــل، وحیده صوابیه، حمـــزه علیپور، 
حمیـــد گودرزی، محمدرضـــا محمدی بهابادی، مســـعود 
ناموری آذر و امیرعرفان هاشـــمی ثبت نام کردند اما هنوز 
وضعیـــت تأیید صلاحیت کاندیداها مشـــخص نیســـت. 
شـــادی پریدر از ۲7 آذر سال گذشـــته با حکم وزیر ورزش 

به عنوان سرپرســـت این فدراســـیون انتخاب شـــد.

قهرمانی سینا موحد در شطرنج باکو
ســـینا موحـــد نوجـــوان ایرانـــی قهرمـــان مســـابقات 
بین المللـــی شـــطرنج باکو شـــد. اســـتاد بین المللی 
و ملی پـــوش  نوجوان شـــطرنج ایـــران در مســـابقات 
بین المللـــی آذربایجـــان باکـــو حضـــور داشـــت و بـــا 
قهرمانـــی توانســـت ۲۴ واحـــد امتیـــاز ریتینـــگ را از 
آن خـــود کنـــد و از مـــرز ۲۵۰۰ عبـــور کـــرد. موحـــد 
بـــر  در مســـابقات شـــطرنج جمهـــوری آذربایجـــان 
ســـه اســـتاد بزرگ ایـــن کشـــور غلبـــه کرد کـــه رئوف 
محمـــداف، اســـتاد کهنـــه کار جمهـــوری آذربایجان از 

سرشـــناس ترین آنـــان بـــود.

وزیر ورزش از مشکلات نقل و انتقالات فوتبال می گوید

فوتبال گرفتار دلال بازی و مسائل پشت پرده است

در حاشـــیه سمینار ســـالانه مدیران 
کیومـــرث  فوتبـــال،  باشـــگاه های 
هاشـــمی وزیر ورزش حضور داشت 
و صحبت های مهمی را در خصوص 
مســـائل مختلف فوتبال ایران مثل 

نقـــل و انتقـــالات فعلـــی، وضعیـــت 
ورزشگاه آزادی و تیمداری باشگاه ها 
در حـــوزه بانوان مطرح کـــرد. نکته 
جالبی که در مصاحبـــه وزیر ورزش 
وجـــود دارد، ایـــن اســـت کـــه انگار 
تمـــام ارکان ورزش ایران از وضعیت 
نابسامان نقل و انتقالات در فوتبال 
و نفوذ دلالان خبـــر دارند اما تاکنون 
اقدامـــی جدی بـــرای مقابلـــه با این 

ویـــروس در فوتبـــال ایـــران شـــکل 
نگرفته اســـت.

 
 ورزشگاه آزادی

یک سرمایه اجتماعی
مهـــدی تـــاج می داند که ســـه چهار 
مـــاه پیـــش گفتـــم ورزشـــگاه آزادی 
را در اختیـــار فدراســـیون فوتبـــال 
قـــرار می دهـــم. ورزشـــگاه آزادی در 

اختیـــار دو تیـــم باشـــگاهی و تیـــم 
ملـــی اســـت. وقتـــی این ورزشـــگاه 
در اختیار فدراســـیون باشـــد، بهتر 
عمـــل  تخصصی تـــر  چـــون  اســـت 
می کنـــد. روزی که بـــه وزارت ورزش 
آمـــدم، چمـــن ورزشـــگاه آزادی یک 
متـــر خزانـــه نداشـــت. بـــه خاطـــر 
دارید که ســـال گذشـــته در جریان 
مســـابقات لیـــگ قهرمانـــان آســـیا 

چمـــن ورزشـــگاه بـــه خاطـــر کمبـــود 
آب و گرمـــا چـــه وضعیتـــی پیـــدا کرد 
و فضـــا چقـــدر ســـنگین بـــود. امروز 
برابـــر چمـــن ورزشـــگاه آزادی خزانـــه 
داریـــم و بلافاصلـــه پس از هـــر بازی 
اگـــر نقطـــه ای از زمین آســـیب دیده 
باشـــد، ترمیم می شـــود. مـــن تقریباً 
هر ســـه هفته  یـــک بار مثـــل فرزندم 
از ورزشـــگاه آزادی بازدیـــد می کنـــم 
چـــرا کـــه احســـاس می کنـــم بـــرای 
مردم مهم اســـت و باید بـــه آن توجه 
شـــود. در قانون بودجـــه ۱۴۰۳، آمده 
اســـت که باید به بازســـازی ورزشـــگاه 
جهـــت  تیم های مـــان  بـــرای  آزادی 
حضور در آســـیا کمک شـــود. درست 
اســـت کـــه اســـتقلال و پرســـپولیس 
خصوصی شـــدند، ولی اینها ســـرمایه 
اجتماعی هســـتند و تنها ورزشـــگاهی 
کـــه می توانـــد مـــردم را به تماشـــای 
مســـابقات بکشـــاند، آزادی اســـت. 
بنابراین، هـــزار و ۲۰۰ میلیـــارد تومان 
اعتبـــار بـــرای ورزشـــگاه آزادی قـــرار 

داده ایم.
 

گرفتار دلال بازی هستیم!
فصـــل نقل وانتقـــالات و جابه جایـــی 
بازیکنـــان و مربی اســـت و خواهش 
و  هـــا  هو هیا ر  مقهـــو می کنـــم 
جنجال هـــای بیرون نشـــوید. فوتبال 
ما در جـــذب بازیکن و مربـــی گرفتار 
خیلـــی از مســـائل مثل دلال بـــازی و 
پشـــت پرده می شـــود. مـــا مربیـــان 
و بازیکنـــان خیلـــی خوبـــی داریـــم 
و ســـعی کنیـــد بـــه دور از هیاهوهـــا 
دنبال بازیکنانی باشـــید کـــه کیفیت 

خوبی داشـــته باشـــند و ارقام شـــان 
غیرواقعی نباشـــد. تجربه ثابت کرده 
باشـــگاه های مـــا از این مســـأله ضرر 
کرده انـــد. اگـــر سیاســـت و رفتارهای 
کـــم  حا ه ها  شـــگا با ر  د ی  حرفـــه ا
ارقـــام واقعی تـــر می شـــود.  باشـــد، 
نوجوانـــان  روی  ســـرمایه گذاری  از 
طبـــق  نکنیـــد.  غفلـــت  جوانـــان  و 
AFC، اعـــلام شـــده  سیاســـت های 
بانـــوان  فوتبـــال  تیمـــداری  اســـت 
بایـــد تـــا ســـال ۲۰۲8 الزامـــی شـــود. 
ســـازمان لیـــگ هـــم حرکـــت خوبی 
کـــرد و امـــروز شـــاهد هســـتیم کـــه 
تیم های لیـــگ برتری باید به ســـمت 
تیمـــداری در بخـــش بانـــوان بروند. 
توجـــه به رده های پایه بیشـــتر شـــده 
و ســـرمایه گذاری می بایســـت بیشتر 

. د شو
 

هیچ فسادی قابل قبول نیست
در بحـــث فســـاد حرف هـــای زیادی 
مطـــرح می شـــود. فســـاد شـــاید در 
بخش هـــای دیگـــر وجـــود داشـــته 
د  فســـا یـــن  کوچکتر مـــا  ا  ، باشـــد
صـــلاً  ا ل  تبـــا فو ر  د ص  به خصـــو
قابـــل قبول نیســـت. بـــا روش های 
پیشـــگیری نبایـــد ایـــن حداقل هـــا 
یـــد  نبا  . شـــد با شـــته  ا د د  جـــو و
ی  ه ا عـــد تخلفـــات  بـــا  یـــم  ر ا بگذ
معلوم الحـــال خدشـــه ای به زحمات 
دســـت اندرکاران فوتبال و باشگاه ها 
وارد شـــود. ضمن حمایت از کسانی 
که در شناســـایی تخلف افراد کمک 
می کنند، فدراســـیون نیز باید تلاش 
کنـــد تخلفـــات بـــه حداقل برســـد.

 معزی فر: باید با رفتاردوگانه تایوانی ها 
برخورد می کردیم

تمرین و بازی تیم والیبال جوانان در بابلسر

مؤمنی مقدم: قهرمانی آسیا ارزشی ندارد

بســـکتبال ایران کـــه قبلاً پـــای ثابت 
رقابت هـــای ســـالیانه ویلیـــام جونـــز 

بـــود، در ایـــن دوره غایب اســـت.
 مســـابقه ای کـــه هر ســـاله بـــا حضور 
نماینـــدگان قاره هـــای مختلـــف بـــه 
میزبانی چیـــن تایپه برگزار می شـــود 
و ایـــران از جمله کشـــورهایی اســـت 
کـــه همه ســـاله بـــرای حضـــور در این 
حتـــی  می شـــد،  دعـــوت  رقابت هـــا 
خیلـــی از دوره هـــا تیـــم ملـــی در این 
تورنمنت حاضـــر بوده و بـــه قهرمانی 
رســـیده اســـت. بســـکتبال ایـــران با 
نام ایـــران نویـــن در دوره قبلی ویلیام 
جونز که چهل و دومین دوره اش بود 

مقامـــی بهتر از هشـــتم نگرفت و تیم 
ملـــی زنان ایران هـــم در اولین حضور 

نمایـــش خوبی داشـــت.
بـــا ایـــن حـــال رقابت های بســـکتبال 
ویلیـــام جونـــز زنـــان از دو روز قبـــل 
شروع شـــده و رقابت های مردان هم 
از ۲۳ تیـــر آغاز می شـــود کـــه با وجود 
دعوتنامـــه، ایران هیـــچ تیمی را اعزام 

. نمی کند
قصه از این قرار اســـت که فدراسیون 
ایران می خواســـت تیـــم دختران را به 
تایوان اعزام کنـــد و برای این کار النی 
کاپوچیانـــی ســـرمربی یونانی تیمش 
را بـــه تهران برگردانـــد و تمرینات تیم 
ملـــی را شـــروع کـــرد اما فدراســـیون 
تایـــوان از میزبانـــی تیـــم زنـــان ایران 
امتنـــاع کرد. جـــواد داوری هـــم برای 
تلافی این برخورد میزبـــان قید اعزام 

تیم مـــردان را هم زد.
محســـن معزی فـــر، دبیر فدراســـیون 

کار  ایـــن  دلیـــل  دربـــاره  بســـکتبال 
می گویـــد: »میزبـــان ایـــن تورنمنـــت 
دعوتنامه هـــا را یـــک مـــاه قبـــل بـــه 
فدراســـیون فرســـتاد و اقدامات لازم 
برای اعـــزام هر دو تیم مـــردان و زنان 
انجام شـــد ولی بـــه رغـــم دعوتنامه، 
میزبـــان از پذیرش تیم زنـــان امتناع 
کـــرد. فدراســـیون بســـکتبال هم در 
واکنش اعـــزام تیم مـــردان را منتفی 

» . کرد
او دلیـــل امتنـــاع میزبـــان از حضـــور 
تیـــم زنان ایـــران در تورنمنـــت ویلیام 
جونـــز را به بحث فنی ربـــط می دهد: 
»بـــه هر حال هر میزبانـــی اختیار دارد 
دربـــاره تیم هـــای میهمـــان تصمیـــم 
بگیـــرد و ممکـــن اســـت دلیـــل عدم 
پذیـــرش تیم بانوان مربـــوط به بحث 

فنی باشـــد.
 در هـــر صـــورت بایـــد قبل از ارســـال 
این گونـــه  خصـــوص  در  دعوتنامـــه 
مســـائل فکر می کردند. فدراســـیون 
هم حق داشـــت نســـبت بـــه برخورد 
دوگانـــه تایوانی هـــا برخـــورد کنـــد و 
از اعـــزام نماینـــده در بخـــش مردان 

امتنـــاع کرد.«
بـــه دنبال عـــدم اعزام تیم هـــای ملی 
بانـــوان و مـــردان ایران بـــه تورنمنت 
ویلیام جونـــز اردوهـــا تعطیـــل شـــد و 
یونانـــی  ســـرمربی  النی کاپوچیانـــی 
بانـــوان، کلاس های مربیگـــری برگزار 

می کنـــد. 

مهـــری رنجبـــر/ جوانـــان والیبـــال، 
بـــرای هماهنگـــی بـــا شـــرایط آب و 
هوایی ســـورابایای اندونزی، میزبان 
قهرمانی زیر ســـال۲۰ آسیا، دیروز در 
بابلســـر تمرینات را از ســـر گرفتند؛ 
اردویـــی بـــرای تمریـــن و محـــک در 

بازی هـــای تدارکاتـــی.
بهبود نیا، قلیچ نیـــازی، کوک جیلی، 
 ، یمانـــی نر  ، حســـینی  ، ه ا یاخـــو ر آ
دولتـــی،  ســـعادتی،  طباطبایـــی، 
مهدیـــان، آل جلیـــل، عشـــقی نور، 
ســـقیلی، مهرابـــی، محمودی نژاد و 
سقلی ۱6 اردونشـــینی هستند که در 
بابلســـر تا شـــنبه تمرین بدنســـازی 
و تاکتیـــک انجـــام می دهنـــد و در 
۵ مســـابقه تدارکاتـــی محـــک جدی 
می خورنـــد تـــا ۱۲ مســـافر اندونـــزی 
مشـــخص شـــود. غلامرضـــا مؤمنی 
مقدم ســـرمربی تیم جوانان زیر ۲۰ 
ســـال، برای شبیه ســـازی بابلســـر را 
بـــرای اردوی آخـــر انتخاب کـــرد: »ما 
به خاطـــر شبیه ســـازی شـــرایط آب 
و هوایی ســـورابایا میزبـــان قهرمانی 
آســـیا، آخرین اردو را در بابلســـر برپا 
کردیم؛ شـــهری با 6۵ درجه رطوبت 
و گرمای ۴۰ درجه. درست است این 
شـــرایط کار را بـــرای بچه ها ســـخت 
می کنـــد اما با تمرین و بـــازی در این 
شرایط کارشـــان در سورابایا راحت تر 
می شـــود. تیم با اقامت در دانشگاه 
مازندران، از دیروز تمرین را شـــروع 

کرده اســـت. این دو روز رس بچه ها 
کشـــیده شـــده اســـت.« ســـرمربی 
تیـــم جوانان دیـــروز شـــاگردانش را 
تمریـــن داد و از امـــروز بعدازظهـــر 
بازی هـــای تدارکاتی دارنـــد: »بچه ها 
دیـــروز صبـــح بدنســـازی و تمریـــن 
تکنیـــک دریافت و ســـرویس انجام 
دادنـــد و از امـــروز هـــم بعدازظهرها 
بازی تدارکاتی به ترتیـــب با تیم های 
منتخب بابلســـر و آمـــل دارند. فردا 
اســـتراحت اســـت. تیم پنجشـــنبه 
بـــا تیـــم ارتـــش بـــازی دارد و بـــرای 
عصـــر جمعه هم بـــه بابـــل می رویم 
بـــرای بـــازی بـــا تیـــم بابـــل. آخرین 
بازی تدارکاتی شـــنبه با تیـــم گرگان 
اســـت. ما یکشـــنبه بعـــد از صبحانه 
بـــه تهـــران برمی گردیـــم و بازیکنان 
بعدازظهـــر تمریـــن ســـبک دارنـــد و 
بامـــداد دوشـــنبه هـــم بـــه اندونزی 
پرواز می کنیـــم. در واقع ما چند روز 

زودتر به اندونـــزی می رویم تا تیم ۳ 
بازی دوســـتانه هـــم با تیـــم جوانان 
اندونـــزی و دو تیم باشـــگاهی انجام 
دهد. البته تیم کره هم درخواســـت 
بازی تدارکاتـــی داده که قبول نکردم 
چرا کـــه دور بعد احتمالاً مـــا به کره 

می خوریـــم.«
این روزها تنهـــا دغدغه مؤمنی مقدم 
شـــاگردانش  بـــا  او  تفکـــر  تفـــاوت 
اســـت: »ترکیـــب تیم جدید اســـت 
بـــا تفکـــرات مـــن فاصلـــه دارد.  و 
هرچنـــد کم کـــم بـــه سیســـتم مـــن 
نزدیـــک شـــده اند امـــا هنـــوز ایـــن 
فاصله هســـت. قهرمانی آســـیا برای 
مـــا ارزشـــی نـــدارد، چرا که ســـهمیه 
جهانی را داریـــم و درواقع حکم یک 
تدارکاتی جدی برای قهرمانی جهان 
اســـت. با ایـــن حال بهتریـــن نتیجه 
را می خواهیـــم. هـــدف مـــا انتخاب 

بازیکنـــان بـــرای تیم ملی اســـت.«

بسکتبال

پریسا غفاری
روزنامه نگار

این روزها دربـــاره ماجرای انتقال ســـتاره 
فصل گذشته استقلال خوزستان حرف 
و حدیث های زیـــادی در فوتبـــال ایران 
شـــنیده می شـــود. آنا در تازه ترین خبر 
دربـــاره مســـأله انتقـــال جـــواد آقایی پور 
بـــه تیـــم ســـپاهان نوشـــت بـــه دلیـــل امضای 

پیش قـــرارداد این بازیکـــن با باشـــگاه اورنبورگ 
روســـیه بـــه بن بســـت خـــورده اســـت. جـــواد 
آقایی پـــور در شـــرایطی که در آســـتانه ســـفر به 
روســـیه بود در پای پرواز از ســـفر منصرف شد و 
بلافاصله با باشـــگاه اســـتقلال وارد مذاکره شد. 
ایـــن بازیکن در حالـــی که تقریباً با اســـتقلال به 
توافق رســـیده بود با مسئولان باشـــگاه سپاهان 
به توافق رســـید اما به نظر می رســـد انتقال او به 
اصفهـــان نیز دچار چالش شـــده اســـت. ظاهراً 
آقایی پـــور پیش از توافق با ســـپاهان با باشـــگاه 

اورنبورگ روســـیه پیش قرارداد امضا کرده و حتی 
باشـــگاه فوق بلیت هـــم برای ایـــن بازیکن تهیه 
کرده بـــود اما وی بـــدون توجه به این مســـأله با 
ســـپاهان توافـــق کرده اســـت. هر چند باشـــگاه 
ســـپاهان رســـماً خبری از توافق با بازیکن فصل 
گذشـــته اســـتقلال خوزســـتان اعلام نکرده اما 
در صـــورت صحـــت این خبر باشـــگاه ســـپاهان 
نمی توانـــد بـــا ایـــن بازیکـــن قـــرارداد جدیـــدی 
بـــه ثبـــت برســـاند. گفته می شـــود که باشـــگاه 
ســـپاهان در تلاش اســـت بـــه واســـطه ارتباطی 

کـــه با اورنبورگ بر ســـر انتقال محمـــد قربانی به 
دســـت آورده، این انتقال را منتفی کند تا بتواند 
آقایی پـــور را ســـپاهانی کند. در غیـــر این صورت 
بازیکـــن فـــوق باید پاســـخگوی قـــراردادی که با 
باشـــگاه روســـی امضا کرده، باشـــد. ایـــن اولین 
جنجـــال آقایی پـــور در فصـــل نقـــل و انتقالات 
تابســـتانی فوتبال ایران نیســـت و ایـــن حجم از 
اخبـــار ضد و نقیض بـــرای بازیکنی کـــه تنها یک 
فصل درخشـــان در فوتبال ایران داشته عجیب 
به نظـــر می رســـد. ضمـــن اینکـــه این مســـأله، 

شـــباهت زیادی به ماجرای بازگشـــت طارمی به 
پرســـپولیس پس از انتقال به باشگاه ریزه اسپور 
ترکیه دارد و انگار سرنوشـــت پرســـپولیس پس 
از دو پنجـــره محرومیـــت از نقـــل و انتقـــالات، 
بـــرای ســـایر باشـــگاه های بـــزرگ ایـــران درس 
نشـــده اســـت. ماجرایـــی که نقـــش زیـــادی در 
حـــذف نماینـــده ایـــران از لیگ قهرمانان آســـیا 
و محرومیـــت چهـــار ماهـــه بازیکـــن اصلی تیم 
ملـــی و یکی از بهتریـــن بازیکنان فوتبال کشـــور 

از میادین رســـمی فوتبال داشـــت.

مذاکره در ایران، پس از امضای پیش قرارداد با باشگاه روسی

دردسری به نام آقایی پور

گزارش یک

 کوچکترین  کوچکترین 
فساد فساد 

به خصوص به خصوص 
در فوتبال در فوتبال 
اصلاً قابل اصلاً قابل 

قبول قبول 
نیست. با نیست. با 
روش های روش های 
پیشگیری پیشگیری 
نباید این نباید این 

حداقل ها حداقل ها 
 وجود  وجود 

داشته باشدداشته باشد

حسینی جدیدترین گزینه هدایت تیم ملی امید تاج: ورزشگاه ها تجهیز باشند،لیگ برگزار می شود
مهـــدی تـــاج، رئیـــس فدراســـیون فوتبال 
 AFC گفـــت: »از جریمه تبدیل به پاداش در
شـــده ایم، چند ســـال قبل ۳۰۰ هـــزار دلار از 
ما برداشـــت کردنـــد و مجـــوز حرفه ای مان 
تعلیق شـــد. الان نه تنها تعلیق نشـــده ایم، 
بلکـــه همـــه تصمیمات بـــدوی و اســـتیناف 
مـــا تأییـــد شـــده. یکـــی از مباحـــث مجـــوز 
حرفـــه ای مربوط به مدارک مربیان اســـت. 
ســـعی داریـــم کلاس پروفشـــنال را در ایران 

برگزار کنیم و اگر نشـــد در قطـــر این کلاس 
را برگـــزار خواهیم کرد. بســـیاری از مربیان 
مـــا نتوانســـتند ایـــن مجـــوز را بگیرنـــد.« 
رئیـــس فدراســـیون فوتبـــال تصریـــح کرد: 
»بـــه لحاظ مادی لیـــگ را برگـــزار کردیم اما 
از درآمدهای روز مســـابقه محروم هستیم. 
عمده درآمدهای باشـــگاه ها از روز مسابقه، 
اسپانســـر، حق پخش، پیراهـــن و دور زمین 
اســـت. از بســـیاری از ایـــن درآمدها محروم 

هســـتیم زیرا نه باشـــگاه ورزشـــگاه دارد و نه 
می توانـــد پیراهـــن بفروشـــد و نـــه خیلی از 
مســـائل دیگر. درباره آکادمی ها شـــرایط رو 
به پیشرفت اســـت. در ۳ سال آینده باید ۱۲ 
بازیکن را از آکادمی بیاوریم. گفتنش ســـاده 
اســـت اما باید برای این حـــرف تدبیر مهمی 
داشته باشیم. باشـــگاه های ما در این زمینه 
شرایط خوبی دارند. اکنون 6 کشور در آسیا 

فیرپلی مالـــی را رعایـــت می کنند.«

در حالـــی کـــه تیم ملـــی امیـــد مدت ها 
اســـت در بلاتکلیفی به ســـر می برد، پس 
از کش و قوس های فـــراوان در خصوص 
انتخـــاب ســـرمربی تیم فوتبـــال امید به 
نظر می رســـد مســـئولان فدراســـیون به 
گزینـــه نهایی خـــود یعنی ســـیدمجتبی 

حسینی رســـیده اند.
ایـــن مربـــی کـــه فصـــل گذشـــته در تیم 
آلومینیوم اراک عملکرد خوبی داشـــت، 

حـــالا بـــا پیشـــنهاداتی از ســـایر تیم های 
لیـــگ برتـــری هـــم مواجه شـــده امـــا به 
مســـئولان آلومینیوم اعلام کرده اســـت 
که از شـــرایط کارش در اراک راضی است 
و بـــا افزایـــش بودجـــه مد نظـــرش قصد 
دارد فصـــل آینده این تیم را برای کســـب 
ســـهمیه آســـیایی راهی لیگ برتـــر کند.

با این تفاســـیر به نظر می رســـد حسینی 
در صـــورت حضـــور در لیـــگ برتـــر بـــا 

سبزپوشـــان اراکـــی ادامـــه خواهـــد داد، 
تنها پیشـــنهادی که شـــاید حسینی روی 
آن تمرکـــز کرده باشـــد هـــم هدایت تیم 
امید اســـت که این موضـــوع را به اطلاع 
مدیـــران آلومینیوم رســـانده و حـــالا قرار 
اســـت در چنـــد روز آینـــده در خصـــوص 
حضورش در تیم امید یـــا ایرالکو تصمیم 
نهایی را اتخـــاذ و به اطـــلاع مدیران این 

تیم برســـاند.

سوژه روز


